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Rogoźno, dnia 16 lutego 2022 r. 

PROTOKÓŁ nr  35/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie 

Dnia 16 lutego 2022 r. o godzinie 15:30 w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie (sala nr 20) 

rozpoczęło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie (dalej „Komisja”). 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Pan Krzysztof Nikodem, który 

przywitał zebranych radnych i gości, oraz stwierdził quorum. W posiedzeniu Komisji 

uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, tj. Przewodniczący Krzysztof Nikodem, 

Wiceprzewodniczący Ewa Wysocka, członek Katarzyna Erenc-Szpek. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości na posiedzeniu Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Proponowany porządek obrad Komisji Rewizyjnej: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg gminnych w roku budżetowym 2021 

– dokończenie tematu. 

4. Kontrola działalności Straży Miejskiej. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad posiedzenia. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg gminnych w roku 
budżetowym 2021 – dokończenie tematu. 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Nikodem otworzył punkt „Analiza wydatkowania środków 

na utrzymanie dróg gminnych w roku budżetowym – dokończenie tematu”. Przewodniczący 

Komisji poinformował, że posiedzenie robocze Komisji w tej sprawie odbyło się dwukrotnie, 

tj. miesiącu styczniu i lutym br. Komisja zbadała zadania dotyczące dróg: remonty cząstkowe 

dróg mieszanką bitumiczną oraz zadanie profilowania dróg gruntowych. Komisja zbadała 

faktury na roboty oraz protokoły odbioru. Protokoły odbioru były podpięte pod faktury. 

Komisja nie wniosła uwag do tych tematów. 

Ad. 4. Kontrola działalności Straży Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji otworzył punkt „Kontrola działalności Straży Miejskiej”. Komisja 

skupiła się na jednym temacie - rozliczenie zakupu paliwa na potrzeby funkcjonowania 

Straży Miejskiej. Komisja weryfikowała faktury VAT z kartami drogowymi oraz z przebiegiem 

kilometrów w samochodzie. Członkowie Komisji podkreślili, że dokumentacja do kontroli była 

odpowiednio przygotowana i nie stwierdzono nieprawidłowości. W wyniku kontroli Komisja 

nie wniosła uwag. 
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Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji otworzył punkt „Wolne głosy i wnioski”. Głos zabrał Burmistrz 

Roman Szuberski, który pogratulował Komisji sprawnego i merytorycznego przeprowadzenia 

obrad. 

Ad. 6. Zakończenie posiedzenia. 

W tym miejscu Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

Posiedzenie Komisji zakończono o godzinie 16:05. 

Protokołował Marek Jagoda 


